
Zápis ze schůze Představenstva klubu eFDrive konané dne 26. 6. 2023 od 16:00 v klubovně eFDrive 

(Praha).  

Program:  

1) Schválení programu zasedání (typ: hlasování, délka: 2 minuty, vede: J. Thon)  

2) Schválení zápisu z minulé schůze (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: J. Thon)  

3) Plánované akce (září 2023 + ZS AR 2023/2024) (typ: diskuze, délka: 30 minut, vede: O. Rychtera)  

4) Vybavení klubovny (typ: diskuze, délka: 10 minut, vede: J. Thon)      

5) Spolupráce s vedením fakulty ohledně studentů (typ: diskuze, délka: 10 minut, vede: J. Thon) 

6) Výročí 10 let klubu (typ: diskuze, délka: 10 minut, vede: J. Thon) 

7) Různé (typ: diskuze, délka: 45 minut, vede: J. Thon)  

Přítomní členové Představenstva:  

 

Barbora Goláňová 

Jáchym Thon 

Sára Hebrová 

Ondřej Rychtera 

Jakub Ťukal  

Hosté:  

Adam Hlubuček  

Martin Štekl 

Lukáš Zeman 

Prokop Tomka 

Tomáš Seidl 

Ivan Liška 

Stanislav Metelka 

Adam Eichler 
  



 

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, délka: 2 minuty, vede: J. Thon)  

Představenstvo hlasuje o schválení programu zasedání. 

OHP: 4, 4:0:0  

Návrh byl jednomyslně přijat. 

Hlasování se nezúčastnila Barbora G., která byla na schůzi přítomna až od 16:15. 

2. Schválení zápisu z minulé schůze (typ: hlasování, délka: 5 minut, vede: J. Thon)  

Jáchym T. odkazuje na uveřejněný zápis z předchozí schůze a stručně seznamuje přísedící s jeho obsahem.  

Následně vyzývá k nahlášení případných faktických chyb či nedostatků v oblasti gramatiky. Jáchymovi T. 

se nedostává dalších námitek, přistupuje se tedy k hlasování o jeho schválení. 

Představenstvo hlasuje o schválení zápisu ze schůze konané dne 29.3.2023 

OHP: 4, 4:0:0 

Zápis byl schválen.  

Hlasování se nezúčastnila Barbora G., která byla na schůzi přítomna až od 16:15. 

 



3. Plánované akce (září 2023 + ZS AR 2023/2024) (typ: diskuze, délka: 30 minut, vede: O. 

Rychtera)  

Ondřej R. zahajuje debatu výčtem podzimních akcí. Jmenovitě se detailněji probírají akce: Noc na fakultě, 

Tour de FD, UZEL after-party a jejich možné úpravy tak, aby akce byly úspěšnější a více navštěvované. 

Navrhuje se spousta úprav, ale žádné finální řešení. Dále se probírá možný vznik nových akcí a aktivit 

klubu (například klubové hospody s prváky). Ondřej R. apeluje na ostatní a žádá, aby se v průběhu 

podzimu chodilo častěji do hospody. 

Barbora G. žádá, aby se již na této schůzi domluvila data pravidelných akcí konajících se na podzim.  

 

4. Vybavení klubovny (typ: diskuze, délka: 10 minut, vede: J. Thon) 

Jakub Ť. zmiňuje, že by rád v průběhu letních prázdnin s pomocí ostatních vymaloval klubovnu.  

Sára H. by ráda pro klub zakoupila nové koše na tříděný odpad a ráda by dodělala plán rámování triček.  

 

5. Spolupráce s vedením fakulty ohledně studentů (typ: diskuze, délka: 10 minut, vede: J. Thon)  

Martin Š. referuje o proběhlé debatě s Ing. Patrikem Horažďovským Ph.D. týkající se spolupráce SKASU, 

klubu eFDrive a fakulty a nových aktivit s cílem udržet studenty prvního ročníku na fakultě. Debata byla 

zajímavá leč bohužel bez jednoznačného výsledku. Výsledkem je pouze, že proběhne schůzka SKASu a 

eFDrive s cílem znovu prodebatovat toto téma. 

 

6. Výročí 10 let klubu (typ: diskuze, délka: 10 minut, vede: J. Thon) 

Ondřej R. společně s Jakubem Ť. opět otevírají debatu, jakým způsobem by mělo být oslavené výročí 

klubu. A to způsobem několika menších akcí, konajících se již v průběhu prázdnin a následně i v průběhu 

semestru. Zároveň se řeší, aby se tyto nové akce nekryly s již tradičními akcemi.  

 

7. Různé (typ: diskuze, délka: 45 minut, vede: J. Thon)  

Barbora G. se ujímá slova a navrhuje, zda chce klub opět uspořádat ples FD. Probírá se, zda je na 

naplánovaní této akce dostatek čas, dostatek financí a lidí na organizaci. Toto téma se odkládá na 

následující schůzi, která se bude konat na podzim. 

Dále se probírá, zda by byla možnost prodloužení otevírací doby budov fakulty. S tímto požadavkem 

všichni souhlasí, ale řešení této žádosti se také odkládá na podzimní schůzi. 

Poté schůze skončila.  

 

 



 

 

 


